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Protokół nr XLIV/2018 

z sesji Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 26 kwietnia 2018 r. 

 

sala Miejsko - Gminnego Ośrodka Kultury w Lwówku. godz. 17.00 - 19.00 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad XLIV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

2. Stwierdzenie quorum XLIV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

3. Przyjęcie protokołu XLIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

4. Przyjęcie porządku obrad XLIV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

7. Interpelacje.  

8. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie 

w dzierżawę nieruchomości zabudowanej w Bródkach. 

9. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie lokalu użytkowego. 

10. Projekt uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany planu 

miejscowego linii kV Pniewy - Nowy Tomyśl w gm. Lwówek. 

11. Projekt uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla dz. nr ewid. 346/2 obręb Józefowo i dz. nr 

ewid. 932 obręb Lwówek, gm. Lwówek. 

12. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr XLI/248/2017 Rady Miejskiej 

w Lwówku z dnia 28 grudnia 2017r. w sprawie uchwały budżetowej na 2018 rok. 

13. Przyjęcie sprawozdania: z realizacji programu współpracy Gminy Lwówek 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego za 2017r.  

14. Przyjęcie inf. „Ocena zasobów Pomocy Społecznej za rok 2017 dla Gminy 

Lwówek wraz z rekomendacjami oraz sprawozdania z działalności Miejsko - 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lwówku”. 
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15. Odpowiedź na interpelacje. 

16. Wolne głosy i wnioski. 

17. Zamknięcie obrad XLIV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad XLIV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Otwarcia obrad XLIV sesji Rady Miejskiej w Lwówku dokonał Przewodniczący 

Rady, Pan Piotr Przewoźny witając radnych, Burmistrza Miasta i Gminy, Sekretarza 

i Skarbnika Gminy, pracownika biura Rady, uczestniczące w obradach 

społeczeństwo oraz przybyłe media. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum XLIV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Na sali obrad XLIV sesji Rady Miejskiej w Lwówku obecnych jest 14 radnych, na 

ustawowy skład Rady 15 radnych, zatem Przewodniczący oznajmił, że Rada jest 

władna do odbycia obrad sesyjnych i podejmowania uchwał. 

Nieobecny radny to Pan Czarkowski, który usprawiedliwiał swą nieobecność poradą 

lekarską. 

Lista obecności załączona jest do protokołu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XLIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Przewodniczący Rady Pan Przewoźny poinformował o wyłożeniu i możliwości 

zapoznania się w biurze Rady Miejskiej z protokołem z obrad XLIII sesji Rady 

Miejskiej. 

Przewodniczący stwierdził, że do tego protokołu nie wpłynęły żadne propozycje 

zmian, dlatego poprosi radnych o przyjęcie go w drodze głosowania. 

 

Radni przyjęli 14 głosami „za” protokół z XLIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Ad. 4. Przyjęcie porządku obrad XLIV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz proponował dokonać następujących zmian 

w dzisiejszym porządku obrad i zapisać; 
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-pkt.13.Projekt uchwały w sprawie: uchwalenia „Regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę 

Lwówek”, ustalenia zasad udzielania i rozmiaru tygodniowego obowiązującego 

wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli pełniących funkcje kierownicze 

w placówkach oświatowych gminy Lwówek oraz ustalenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli zatrudnionych na 

określonych stanowiskach w placówkach oświatowych gminy Lwówek. 

-pkt. 14. Projekt uchwały w sprawie: emisji obligacji. 

-pkt.15. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego. 

-pkt.16. Projekt uchwały w sprawie: ustalenia wysokości i określenia zasad 

wypłacania diet dla radnych oraz zwrotu kosztów podróży służbowych. 

-pkt.17. Projekt uchwały w sprawie: zasad przyznawania i wysokości miesięcznych 

diet dla sołtysów - organów wykonawczych sołectw. 

 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny podał pod głosowanie proponowane 

poprawki porządku obrad tj. dołączenie do porządku: 

-pkt 13 - projektu uchwały w sprawie: uchwalenia „Regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę 

Lwówek”, ustalenia zasad udzielania i rozmiaru tygodniowego obowiązującego 

wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli pełniących funkcje kierownicze 

w placówkach oświatowych gminy Lwówek oraz ustalenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli zatrudnionych na 

określonych stanowiskach w placówkach oświatowych gminy Lwówek - radni 

przyjęli 14 głosami „za”, 

-pkt. 14. - projektu uchwały w sprawie: emisji obligacji - radni przyjęli jednogłośnie, 

14 głosami „za”, 

-pkt.15. - projektu uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego - radni przyjęli 14 głosami „za”, 

-pkt.16. - projektu uchwały w sprawie: ustalenia wysokości i określenia zasad 

wypłacania diet dla radnych oraz zwrotu kosztów podróży służbowych - radni 

przyjęli jednogłośnie, 
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-pkt.17. - projektu uchwały w sprawie: zasad przyznawania i wysokości 

miesięcznych diet dla sołtysów - organów wykonawczych sołectw - radni przyjęli 14 

głosami „za”. 

Kontynuując wypowiedź Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad po 

dokonanych zmianach, który przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad XLIV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

2. Stwierdzenie quorum XLIV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

3. Przyjęcie protokołu z XLIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

4. Przyjęcie porządku obrad XLIV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

7. Interpelacje. 

8. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie 

w dzierżawę nieruchomości zabudowanej w Brodach. 

9. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie lokalu użytkowego. 

10. Projekt uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany planu 

miejscowego w zakresie linii kV Pniewy - Nowy Tomyśl w gm. Lwówek. 

11. Projekt uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla dz. nr ewid. 346/2 obręb Józefowo i dz. nr 

ewid. 932 obręb Lwówek, gm. Lwówek. 

12. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr XLI/248/2017 Rady Miejskiej 

w Lwówku z dnia 28 grudnia 2017r. w sprawie uchwały budżetowej na 2018 rok. 

13. Projekt uchwały w sprawie: uchwalenia „Regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę 

Lwówek”, ustalenia zasad udzielania i rozmiaru tygodniowego obowiązującego 

wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli pełniących funkcje kierownicze 

w placówkach oświatowych gminy Lwówek oraz ustalenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli zatrudnionych na 

określonych stanowiskach w placówkach oświatowych gminy Lwówek. 

14. Projekt uchwały w sprawie: emisji obligacji. 

15. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego. 

16. Projekt uchwały w sprawie: ustalenia wysokości i określenia zasad wypłacania 

diet dla radnych oraz zwrotu kosztów podróży służbowych. 
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17. Projekt uchwały w sprawie: zasad przyznawania i wysokości miesięcznych diet 

dla sołtysów - organów wykonawczych sołectw. 

18. Przyjęcie sprawozdania: z realizacji programu współpracy Gminy Lwówek 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego za 2017r.  

19. Przyjęcie inf. „Ocena zasobów Pomocy Społecznej za rok 2017 dla Gminy 

Lwówek wraz z rekomendacjami oraz sprawozdania z działalności Miejsko - 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lwówku”. 

20. Odpowiedź na interpelacje. 

21. Wolne głosy i wnioski - informacji o dotychczasowych  dokonaniach Lokalnej 

Grupy Działania KOLD. 

22. Zamknięcie obrad XLIV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Radni porządek obrad XLIV sesji przyjęli jednogłośnie - 14 głosami „za”.  

 

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

 

SPRAWOZDANIE BURMISTRZA MIASTA I GMINY LWÓWEK 

Z PRACY MIĘDZYSESYJNEJ W OKRESIE OD 29.03.2018 R. DO 26.04.2018 R. 

 

Burmistrz spotkał się z: 

 

− p. Stelmaszykiem i p. Dzięcioł w sprawie dróg realizowanych w ramach PROW, 

− Z-cą Komendanta Państwowej Straży Pożarnej w Nowym Tomyślu w sprawie 

podpisania umowy na fundusz wsparcia, 

− p. Krzysztofem Waśko Dyrektorem MGOK i p. Szymonem Koniecznym w sprawie 

zmiany terminu imprezy LEW FEST, 

− projektantami i wykonawcą dróg w ramach dofinansowania z PROW, 
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− p. Ireną Nowak Dyrektorem Przedszkola w sprawie rekrutacji do Przedszkola w w 

Lwówku na rok szkolny 2018/2019, 

− projektantem w sprawie sali wiejskiej w Pakosławiu, 

− Dyrektorem M-GOK w sprawie obchodów święta Konstytucji 3 Maja, 

− p. Bogdanem Rościszewskim i p. Szymonem Koniecznym w sprawie obchodów 100-

lecia Powstania Wielkopolskiego, 

− przedstawicielami firmy INEA w sprawie rozwoju sieci światłowodowej w gminie 

Lwówek, 

− Burmistrzem Ostroroga p. Sławomirem Szałata w sprawie współpracy sołectw. 

 

Burmistrz wziął udział w: 

 

− Walnym Zgromadzeniu Gminnej Spółki Czarna Woda, 

− podpisaniu wniosków na dofinansowanie rewitalizacji Lwówka, 

− p. Szymonem Anders z Klubu Strzeleckiego Defendu w sprawie strzelnicy, 

− Walnym Zebraniu Sprawozdawczym KOLD, 

− Międzynarodowym Dniu Inwalidy - Nowy Tomyśl, 

− otwarciu strzelnicy Defendu w Chmielinku, 

− spotkaniu burmistrzów z obszaru KOLD, 

− podpisaniu umowy z p. Gmiąt na równanie dróg, 

− Światowym Dniu Inwalidy w Lwówku, 

− Zwyczajnym Zgromadzeniu Wspólników Spółki Zakładu Gospodarki Komunalnej. 

 

W imieniu Burmistrza Sekretarz  wziął udział w: 

 

− spotkaniu z wizytatorami Kuratorium Oświaty Delegatury w Lesznie w sprawie 

procedury i zmian prawnych dotyczących opiniowania arkuszy organizacyjnych. 

 

Burmistrz wydał następujące Zarządzenia:  

 

− (16) w sprawie ustalenia wysokości stawek czynszu za dzierżawę nieruchomości 

gruntowych stanowiących własność Gminy Lwówek. 

 

Rozstrzygnięto przetarg: 
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− w ramach Programu „Szatnia na Medal” pn. „Roboty remontowo – modernizacyjne 

dwóch szatni sportowych w budynku Ośrodka Sportu i Rekreacji w Lwówku” na 

udzielenie zamówienia polegającego na wykonaniu robót ogólnobudowlanych, 

remontowych – modernizacyjnych w Lwówku, ul. Parkowa 2. 

Najniższą cenowo ofertę złożyła firma  „REMO – BUD” s.c. R. Trzybiński, M. 

Trzybińska, na kwotę 67 875,26 zł. brutto, 

− na bieżącą konserwację gruntowych dróg gminnych z terenu Gminy Lwówek 

polegającą na równaniu - profilowaniu mechanicznym wraz z zagęszczaniem przez 

wałowanie walcem  (na okres dwóch lat). 

 Najkorzystniejszą ofertę złożyła firma P.P.U.H. KRZYCH-POL Glinno. 

 

Ad. 7. Interpelacje. 

 

W trakcie obrad XLIV sesji Rady Miejskiej w Lwówku nie zgłoszono żadnych 

interpelacji. 

 

Ad. 8. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na bezprzetargowe 

oddanie w dzierżawę nieruchomości zabudowanej w Brodach. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że projekt tej uchwały był 

przedmiotem dyskusji na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady, gdzie 

wyrażono zgodę na bezprzetargowe oddanie w dzierżawę nieruchomości 

zabudowanej w Brodach. Nieruchomość ta jest w długoletnim użytkowaniu przez 

dotychczasowego dzierżawcę. 

 

-Wiceprzewodniczący Rady Pan Kasperczak odczytał opinię stałych Komisji Rady, 

która w tym temacie jest pozytywna. 

 

Uchwała nr XLIV/275/2018 w sprawie: wyrażenia zgody na bezprzetargowe 

oddanie w dzierżawę nieruchomości zabudowanej w Brodach została przyjęta 

jednogłośnie - 14 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie lokalu 

użytkowego. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz stwierdził, że ten projekt również był 

omawiany na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady. Jest to lokal użytkowy - 

strych - Rynek 33 w Lwówku, który można przyszłościowo zaadoptować na cele 

mieszkaniowe. 

Budynek jest wspólnotą, w którym jesteśmy członkami. 

Opinia stałych Komisji odczytana przez Wiceprzewodniczącego Rady jest 

pozytywna. 

 

Radni Uchwałę nr XLIV/276/2018 w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie lokalu 

użytkowego przyjęli jednogłośnie - 14 głosami „za” . 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 10. Projekt uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany 

planu miejscowego w zakresie linii kV Pniewy - Nowy Tomyśl w gm. Lwówek. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że proces przebiegu tej linii 

został określony w planie zagospodarowania przestrzennego z dnia 29 marca 2001 r. 

W tym okresie nastąpiła nowelizacja prawa energetycznego i dlatego niezbędne było 

uaktualnienie ze szczególnym uwzględnieniem tych nowych warunków zapisanych 

w ustawie. 

-Wiceprzewodniczący Rady Pan Kasperczak odczytał opinię stałych Komisji Rady, 

która jest pozytywna. 

 

Uchwała nr XLIV/277/2018 w sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany 

planu miejscowego w zakresie linii kV Pniewy - Nowy Tomyśl w gm. Lwówek 

została przyjęta jednogłośnie – 14 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 11. Projekt uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla dz. nr ewid. 346/2 obręb Józefowo 

i dz. nr ewid. 932 obręb Lwówek, gm. Lwówek. 
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-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że wpłynęły 2 wnioski dot. 

przeznaczenia gruntów w obrębie Józefowa i obrębie Lwówka pod zabudowę 

mieszkaniową. Zgodnie ze studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego ze zmianami, przyjętym uchwałą nr XVIII/114/2011 Rady Miejskiej 

w Lwówku z dnia 29 grudnia 2011r., ww. działki stanowią tereny mieszkaniowe. 

W myśl ustaleń studium, na analizowanym obszarze dopuszcza się lokalizowanie 

terenów zabudowy mieszkaniowej, komunikacji, usług publicznych i komercyjnych, 

oraz działalności gospodarczej. 

Należy zaznaczyć, że właśnie w tym kierunku przewidywany jest rozwój zabudowy 

mieszkaniowej naszej gminy, dlatego podjęcie tej uchwały jest zasadne. 

Opinia stałych Komisji Rady odczytana przez Wiceprzewodniczącego jest 

pozytywna. 

 

Uchwała nr XLIV/278/2018 w sprawie: przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla dz. nr ewid. 346/2 obręb 

Józefowo i dz. nr ewid. 932 obręb Lwówek, gm. Lwówek została przyjęta 

jednogłośnie -14 głosami „za” i załączona jest do protokołu. 

 

Ad. 12. Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr XLI/248/2017 Rady Miejskiej 

w Lwówku z dnia 28 grudnia 2017r. w sprawie uchwały budżetowej na 2018 

rok. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz poinformował, że ta uchwala była 

przedmiotem szczegółowej dyskusji na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji 

Rady, jednakże w międzyczasie wpłynęły pisma od Wojewody i z Krajowego Biura 

Wyborczego, dlatego niezbędne jest wprowadzenie autopoprawek tj. po stronie 

dochodów w pkt. 

12. Umniejszenie planu dochodów w dz. 751, rozdział 75101 Urzędy naczelne, 

§ 2010 Dotacje celowe – kwota 1.208,00 (Pismo KBW Leszno DLS 3113-3/18); 

13. Zwiększenie planu dochodów w dz. 854, rozdział 85415 Pomoc materialna dla 

uczniów o charakterze socjalnym, § 2030 Dotacje celowe- kwota 29.487,00 (Pismo 

Wojewody Wlkp FB-I.3111.130.2018.8); 
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14. Zwiększenie planu dochodów w dz. 852, rozdział 85228 Usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, § 2010 Dotacja celowa – kwota 3.300,00 

(Pismo Wojewody Wlkp FB-I.3111.123.2018.8); 

15. Zwiększenie planu dochodów w dz. 010, rozdział 01095 Pozostała działalność, 

§ 2010 Dotacja celowa – kwota 617.774,06 (Pismo Wojewody Wlkp FB-

I.3111.134.2018.4). 

Po stronie wydatków zmiany dotyczą pkt.: 

8. Umniejszenie planu wydatków w dz. 751, rozdział 75101 Urzędy naczelne – 

kwota ogółem 1.208,00 z tego § 4300 zakup usług – kwota 1.047,00 oraz § 4360 

opłaty z tyt usług telekom – kwota 161,00. (zmiana obszaru działania Krajowego 

Biura Wyborczego z Leszna na Poznań); 

9. Zwiększenie planu wydatków w dz. 854, rozdział 85415 Pomoc materialna dla 

uczniów o charakterze socjalnym, § 3240 Stypendia dla uczniów – kwota 29.487,00 

z przeznaczeniem na dofinansowanie świadczeń pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów; 

10. Zwiększenie planu wydatków w dz. 852, rozdział 85228 Usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, § 4300 zakup usług – kwota 3.300,00 

z przeznaczeniem na organizowanie i świadczenie specjalistycznych usług 

opiekuńczych w miejscu zamieszkania dla osób z zaburzeniami psychicznymi; 

11. Zwiększenie planu wydatków w dz. 010, rozdział 01095 Pozostała działalność, - 

kwota ogółem 617.774,06 z tego: § 4430 różne opłaty i składki – kwota 605.660,84, 

§ 4170 wynagr. bezosobowe- kwota 12.000,00 oraz § 4210 zakup materiałów – 

kwota 113,22 z przeznaczeniem na zwrot części podatku akcyzowego zawartego 

w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej przez 

producentów rolnych oraz na pokrycie kosztów postępowania w sprawie jego 

zwrotu w I terminie płatniczym 2018r. 

 

Radni nie wnieśli uwag, ani zastrzeżeń i proponowane przez Burmistrza 

autopoprawki przyjęli jednogłośnie. 

 

Uchwała nr XLIV/279/2018 zmieniająca uchwałę nr XLI/248/2017 Rady Miejskiej 

w Lwówku z dnia 28 grudnia 2017r. w sprawie uchwały budżetowej na 2018 rok 

została przyjęta jednogłośnie - 14 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 13. Projekt uchwały w sprawie: uchwalenia „Regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez 

Gminę Lwówek”, ustalenia zasad udzielania i rozmiaru tygodniowego 

obowiązującego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli pełniących funkcje 

kierownicze w placówkach oświatowych gminy Lwówek oraz ustalenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli 

zatrudnionych na określonych stanowiskach w placówkach oświatowych gminy 

Lwówek. 

 

-Sekretarz Gminy Pan Piechowiak informował, że uchwała była szczegółowo 

omawiana na posiedzeniu stałych Komisji Rady, gdzie objaśnialiśmy, że z uwagi na 

nowelizację ustawy oświatowej dyrektorzy placówek oświatowych nie powinni 

wypracowywać godzin ponadwymiarowych. Dlatego zmuszeni jesteśmy podnieść 

im dodatek funkcyjny, co wiąże się jednocześnie ze zwiększeniem ich pensum 

godzin. Związek Nauczycielstwa Polskiego wydał w tej sprawie opinię pozytywną. 

Zastrzegł jednak, że zasadnym byłoby również zwiększenie o 1 % dodatku dla 

wychowawców klas. Do chwili obecnej ten dodatek wynosi 2%, a teraz jest 

propozycja, aby wynosił 3%. Wiemy, że w ościennych gminach ten dodatek jest 

wyższy jak u nas, ale po przeliczeniu z Burmistrzem stwierdzamy, że po prostu nas 

nie stać na taką podwyżkę. Ten dodatek jest wypłacany ze środków gminnych, 

a wiemy że umniejszono nam subwencję oświatową. Tymczasem na skutek 

wprowadzonej reformy dość znacznie wzrośnie nam liczba obowiązkowych godzin 

zajęć lekcyjnych, co skutkować będzie zwiększeniem liczby etatów o 6. Dopóki nie 

zmieni się system naliczania subwencji oświatowej nie ma możliwości 

zrealizowania tego postulatu. Na razie musimy znaleźć w budżecie gminnym środki 

na pokrycie dość znacznie zwiększonych wydatków na funkcjonowanie oświaty 

w gminie w związku z narzuconą na nas reformą oraz ze względu na zmniejszone 

wpływy w stosunku do zeszłego roku kwoty subwencji oświatowej. 

-Radny Kasperczak pytał o jakich kosztach mówimy w związku z powyższym 

w skali roku? 

-Sekretarz Pan Piechowiak wyjaśnił, że jest to 20 zł miesięcznie od wychowawcy 

danej klasy + pochodne. 

-Radny Kasperczak proponował, aby powyższy postulat uwzględnić 

w przyszłorocznym budżecie. 
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Radni nie wnieśli więcej zapytań 

 

Uchwała nr XLIV/280/2018 w sprawie: uchwalenia „Regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę 

Lwówek”, ustalenia zasad udzielania i rozmiaru tygodniowego obowiązującego 

wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli pełniących funkcje kierownicze 

w placówkach oświatowych gminy Lwówek oraz ustalenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli zatrudnionych na 

określonych stanowiskach w placówkach oświatowych gminy Lwówek została 

przyjęta 13 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

Uchwała załączona jest do protokołu. 

 

Ad. 14. Projekt uchwały w sprawie: emisji obligacji. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że ta uchwała jest ponownie 

wniesiona na obrady z uwagi na drobną korektę wskazaną nam przez RIO. 

 

Radni nie wnieśli zapytań w związku z tym przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała nr XLIV/281/2018 w sprawie: emisji obligacji została przyjęta 14 głosami 

„za” i załączona jest do protokołu. 

 

Ad. 15. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia międzygminnego. 

 

-Burmistrz  Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że ta uchwała była 

przedmiotem dyskusji na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady. 

Porozumienie dotyczy Środowiskowego Domu Pomocy „Jawor” w Pniewach, które 

wyraża wolę przyjmowania podopiecznych z naszej gminy. Został zgłoszony 

1 beneficjent, który chciałby korzystać z usług ww. Ośrodka. Zaznaczyć należy, że 

zainteresowany ponosi za te usługę 100% odpłatność wraz z dowozem i odwozem. 

W dniu dzisiejszym odbywa się sesja w Pniewach, gdzie podejmowana jest taka 

sama uchwała. 

Radni nie wnieśli uwag, ani zapytań. 
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Uchwała nr XLIV/282/2018 w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia została przyjęta 14 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 16. Projekt uchwały w sprawie: ustalenia wysokości i określenia zasad 

wypłacania diet dla radnych oraz zwrotu kosztów podróży służbowych. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy informował, że zgodnie z zaplanowanymi środkami 

w budżecie gminy proponujemy podwyżki diet dla radnych, gdzie podstawą 

naliczania miesięcznej diety przysługującej radnemu zgodnie z §3 pkt.3 

Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 26 lipca 2000 r. w sprawie maksymalnej 

wysokości diet przysługujących radnemu gminy, jest 50 % półtorakrotności kwoty 

bazowej określonej w ustawie budżetowej dla osób zajmujących kierownicze 

stanowiska państwowe na podstawie przepisów ustawy z dnia 23 grudnia 1999 r. 

o kształtowaniu wynagrodzeń w państwowej sferze budżetowej oraz o zmianie 

niektórych ustaw. W związku z powyższym podwyżki przedstawiają się 

następująco: 

1. Przewodniczący Rady Miejskiej będzie otrzymywał począwszy od 1 maja 2018 r. 

zryczałtowaną miesięczną dietę w wysokości 100% - kwoty określonej w § 1. 

2. Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej będzie otrzymywał począwszy od 1 maja 

2018 r. zryczałtowaną miesięczną dietę w wysokości 60,82% - kwoty określonej 

w §1. 

3. Przewodniczący stałych Komisji Rady otrzymywać będą począwszy od 1 maja 

2018 r. zryczałtowaną miesięczną dietę w wysokości 48,58% - kwoty określonej 

w § 1. 

4. Radni, będący członkami co najmniej jednej stałej komisji Rady Miejskiej 

w Lwówku będą otrzymywać począwszy od 1 maja 2018 r. zryczałtowaną dietę 

miesięczną w wysokości 39,50% - kwoty określonej w § 1. 

5. Pozostali radni będą otrzymywać począwszy od 1 maja 2018 r. zryczałtowaną 

dietę miesięczną w wysokości 7,46% - kwoty określonej w § 1. 

Pozostałe zapisy pozostają bez zmian w porównaniu do poprzedniej uchwały. 

Propozycje tychże podwyżek były omawiane na posiedzeniu stałych Komisji Rady 

i nie wniesiono do nich uwag, ani zastrzeżeń. 
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Radni Uchwałę nr XLIV/283/2018 w sprawie: ustalenia wysokości i określenia 

zasad wypłacania diet dla radnych oraz zwrotu kosztów podróży służbowych 

przyjęli „jednogłośnie” - 14 głosami „za”. 

Uchwała załączona jest do protokołu. 

 

Ad. 17. Projekt uchwały w sprawie: zasad przyznawania i wysokości 

miesięcznych diet dla sołtysów - organów wykonawczych sołectw. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy informował, że w poprzedniej uchwale sołtys 

otrzymywał dietę w wysokości 220 zł. miesięcznie, teraz po podwyżce będzie 

otrzymywał 235 zł. 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny przypomniał, że radni będący sołtysami nie 

biorą udziału w głosowaniu. 

-Radny Wojciechowski zadał pytanie dlaczego radni mogą głosować za podwyżką 

diet dla radnych, a sołtys nie? 

-Radca Prawny Pan Przewoźny wyjaśnił, że są uchwały, w których należy głosować, 

gdyż okazałoby się że nie miałby kto ich uchwalić. W przypadku sołtysów będącymi 

radnymi nie należy w głosowaniu brać udziału. 

 

Uchwała nr XLIV/284/2018 w sprawie: określenia zasad przyznania i wysokości 

miesięcznych diet dla sołtysów – organów wykonawczych sołectw została przyjęta 

13 głosami „za”, jeden radny nie brał w głosowaniu udziału. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę. 

Po wznowieniu obrad na sali znajduje się 14 radnych. 

 

Ad. 18. Przyjęcie sprawozdania: z realizacji programu współpracy Gminy 

Lwówek z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2017r.  

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz przypomniał, że ten program Rada jest 

zobligowana przyjęć co rocznie do wiadomości. 
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W tym programie uwidocznione jest wspieranie gminy w realizacji podmiotów 

prowadzących działalność pożytku publicznego w zakresie: 

-wspierania i upowszechniania kultury fizycznej, 

-ochrony i promocji zdrowia, 

-edukacyjnej opieki wychowawczej, 

-kultury, sztuki, ochrony dóbr i dziedzictwa narodowego. 

Nowością w tym programie od 2017r. jest możliwość zaciągania przez organizacje 

i stowarzyszenia pożyczek, co pozwala tym podmiotom o ubieganie się o dodatkowe 

granty przy realizacji różnego rodzaju programów. 

Radni nie wnieśli uwag, ani zapytań i przyjęli sprawozdanie z realizacji Programu 

współpracy Gminy Lwówek z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2017r. do 

wiadomości. 

 

Ad. 19. Przyjęcie inf. „Ocena zasobów Pomocy Społecznej za rok 2017 dla 

Gminy Lwówek wraz z rekomendacjami oraz sprawozdania z działalności 

Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lwówku". 

 

-Kierownik Pani Zając przedstawiła sprawozdanie z działalności 

MIEJSKO-GMINNEGO OŚRODKA POMOCY SPOŁECZNEJ W LWÓWKU 

ZA ROK 2017 tj. 

 

1. DZIAŁALNOŚĆ ZESPOŁU  INTERDYSCYPLINARNEGO: 

➢  powołany Zarządzeniem Burmistrza w dniu 18.10.2016 r. 

➢  W 2017r. odbyło się 6 spotkań Zespołu 

➢  rozpoczęto 4 procedury „Niebieskiej karty” 

➢  opracowano i wydrukowano 500 broszur dot. uzależnień, wydawano rodzinom 

➢  zakończono procedurę w 6 przypadkach 

➢  stała współpraca służb w rodzinach dysfunkcjonalnych, szczególnie z 

problemem uzależnień czy przemocy domowej 

 

2. REALIZACJA  STRATEGII  INTEGRACJI 

I ROZWIĄZYWANIA PROBLEMÓW  SPOŁECZNYCH  

 

Cel główny: zapewnienie bezpieczeństwa socjalnego mieszkańcom Gminy Lwówek, 

poprzez zaspokajanie ich potrzeb, budowę zintegrowanego systemu wsparcia 
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społecznego, podnoszenie jakości życia i stwarzanie warunków do pełnego rozwoju 

w rzeczywistej wspólnocie lokalnej. 

Podejmowano działania na poziomie prewencyjnym, interwencyjnym i 

integracyjnym. 

 

1) Działania w sferze bezrobocia: 

➢  prowadzenie punktu ofert pracy, pośrednictwo 

➢  kierowanie do CIS 

➢  nakłanianie do zerwania z nawykiem pracy dorywczej 

➢  bezrobocie na poziomie 2,5% powiat 

➢  ścisły kontakt z PUP 

 

2) Działania w sferze niepełnosprawności: 

➢  organizacja usług opiekuńczych 

➢  pomoc finansowa 

➢  kierowanie do powiatowego zespołu orzekania o niepełnosprawności  

➢  wypożyczanie balkoników, wózków inwalidzkich 

➢  pomoc w umieszczeniu w ZOL, DPS 

➢  pośrednictwo w przekazywaniu sprzętów, odzieży, pampersów    

 

 

3) Działania w sferze starości: 

➢  organizacja usług opiekuńczych (objęto nimi 25 osób,   wydatkowano 

193.830zł. (w 2013r. – objęto usługami 16os. natomiast w 2015r.-18os.) 

➢  pomoc finansowa i rzeczowa dla osób spełniających kryterium dochodowe 

➢  kontakt z lekarzem, pielęgniarką środowiskową, opieką paliatywną 

➢  odpłatność za DPS (5 osób- 159.883 zł.) 

➢  kontakt z rodzinami, zwracanie uwagi na rolę więzi rodzinnych, 

międzypokoleniowych, prawny i moralny obowiązek współodpowiedzialności 

  Domy Pomocy Społecznej 

 

➢   2010r. – w DPS przebywały 2 osoby – koszt - 24.855 zł. 

➢  2013r.  – w DPS przebywały  4 osoby –  koszt -106.250 zł. 

➢  2017r.  – w DPS przebywało  6 osób  - koszt – 159.883 zł. (w 2018r.  - DPS – 

7 osób) 

W tym zakresie widoczny jest wzrost zapotrzebowania na usługi opiekuńcze jak 

i konieczność zapewnienia w ostateczności stacjonarnej opieki oraz zwiększenie 

środków na te zadania już w br. 
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4) Działania w sferze uzależnień: 

➢  pomoc w podjęciu leczenia odwykowego, kierowanie do lekarza, umawianie 

terminu terapii w Szpitalu w Międzyrzeczu lub Ośrodku w Charcicach 

➢  rozmowy w rodzinach, ochrona przed skutkami nałogu 

➢  propagowanie zdrowego stylu życia, wolnego od nałogów 

➢  częste stosowanie pomocy finansowej w formie bonów 

➢  umawianie na wizyty do psychologa, psychiatry, terapeuty 

➢  przekazywanie ulotek, broszur, 

  

5) Działania w sferze opieki nad rodziną ( działania z zakresu pomocy społecznej oraz 

wynikające z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny): 

➢  pomoc finansowa (różnego typu zasiłki, dodatki mieszkaniowe, świadczenia 

rodzinne, świadczenia z funduszu alimentacyjnego, 

➢  przekazywanie żywności unijnej 

➢  prowadzenie dożywiania w szkołach, przedszkolach 

➢  rozmowy, doradztwo w rodzinach dysfunkcjonalnych  

➢  zobowiązywanie do prawidłowego pełnienia ról rodzicielskich, występowania 

o ustalenie ojcostwa, zasądzenie alimentów, nauka zaradności, pełnienia 

obowiązków 

➢  zgłaszanie rodzin dysfunkcjonalnych do Sądu, podejmowanie wspólnych 

działań 

➢  stały kontakt z Policją, Sądem, pedagogami szkolnymi, pielęgniarką 

➢  pomoc w zabezpieczeniu odpowiednich warunków mieszkaniowych 

Objęto pomocą 178 rodzin, w tym 117 na wsi. Różnymi formami pomocy objęto 

w tych rodzinach 448 osób. 

 

3. POMOC SPOŁECZNA 

 

1. Zasiłki: 

➢  stałe – 48 osób (wzrost o 13 os. w ciągu 2 lat) na kwotę 223.269 zł. 

➢  okresowe – 29 rodzin na kwotę 36.168 zł. (spadek o 17 rodzin) 

➢  celowe - 125rodzin na kwotę 167.773 zł. (spadek o 8 rodzin) 

➢  specjalne zasiłki celowe- 2 rodziny na kwotę 912 zł.  

➢  dod. mieszkaniowe na kwotę 53.353 zł;  

➢  dodatki energetyczne na kwotę 258,62 zł. 

➢ Pośrednictwo w przekazywaniu sprzętów, odzieży, obuwia, zabawek, 

ofiarowanych przez mieszkańców 

2. Bezdomność 

 

➢  wsparcie finansowe i rzeczowe osób przebywających w placówkach dla 

bezdomnych 
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➢  kontakt z gminami pochodzenia 

➢  aktywizowanie zawodowe szczególnie poza okresem zimowym 

➢  monitorowanie osób przebywających w miejscach niemieszkalnych 

➢  przyznawanie dod. mieszkaniowych, zasiłków na opłaty energii, gazu, wody 

jako działania prewencyjne 

➢ W 2017r. pomocy udzielono 7 osobom bezdomnym z terenu naszej gminy 

 

3. Dożywianie: 

➢  objęto nim 287 osoby na kwotę 139.308 zł, w tym budżet gminy 50.000 zł. 

➢  w tym: 34 dzieci  w wieku przedszkolnym, 52 w szkolnym i 2 osoby dorosłe 

➢  świadczenia pieniężne na zakup żywności przyznano 98 rodzinom 

➢  rozdysponowano dla 700 osób żywność unijną, na kwotę   

    128.403,08 zł. (18,5 tony, 21 produktów w 7 grupach towarowych) 

 

4.  Świadczenia rodzinne i fundusz alimentacyjny     

➢  zasiłki rodzinne z dodatkami przyznano w 540 rodzinach 

➢   świadczenia wychowawcze 500+ otrzymywało – 1325 dzieci 

➢  świadczenia z funduszu alimentacyjnego pobiera - 38 rodzin 

➢  liczba dłużników alimentacyjnych – 42 

➢  zasiłek pielęgnacyjny – 404 osoby 

➢  świadczenie pielęgnacyjne – 43 osoby 

➢  SZO – 34 osoby 

➢  świadczenia rodzicielskie -41 osób  

➢ urodzenie się dziecka – 90 

➢ pobieranie informacji  z Centralnego Systemu Informatycznego 

Zabezpieczenia – 13.862 

 

W 2017 roku przyjęto i rozpatrzono 788 wniosków o pomoc społeczną. Nie 

udzielono odmów z powodu braku środków na ten cel. Rozpatrzono 6 skarg 

i wniosków obywateli.  

Dla 23 osób wydano decyzje na świadczenia z opieki zdrowotnej finansowane ze 

środków publicznych.  

Organizując wszelkie działania i pomoc dla mieszkańców pozostajemy w stałej 

współpracy z policją, kuratorami sądowymi, pedagogami szkolnymi, PCPR, 

różnymi instytucjami i organizacjami pozarządowymi.  
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Biorąc pod uwagę potrzeby środowiska, wysokość zapewnionych w budżecie 

środków jak i lokalną infrastrukturę społeczną, oceniam stopień zabezpieczenia 

potrzeb mieszkańców na poziomie dobrym. 

 

Radni informacje przyjęli do wiadomości „jednogłośnie - 14 głosami „za”. 

 

Ad. 20. Odpowiedź na interpelacje. 

 

W trakcie obrad XLIV sesji nie zgłoszono żadnych interpelacji. 

 

Ad. 21. Wolne głosy i wnioski - informacji o dotychczasowych dokonaniach 

Lokalnej Grupy Działania KOLD. 

 

-Wiceprezes Pan Witkowski zabrał głos przedstawiając informację 

o dotychczasowych dokonaniach Lokalnej Grupy Działania KOLD, nakreślając 

w krótkim zarysie następujące zagadnienia: 

-Procedury zmiany lokalnych kryteriów wyboru LGD 

-Procedury dokonywania ewaluacji i monitoringu 

-Plan działania 

-Budżet LSR w podziale na poszczególne fundusze 

-Plan komunikacji 

-Harmonogram realizacji planu komunikacji 2017 i 2018r. 

-Cele i wskaźniki 

-Harmonogram naborów 

-Kryteria - przedsiębiorczość 

-Kryteria - granty 

-Kryteria -  duże projekty 

-Procedury oceny i wyboru operacji do dofinansowania 

-Procedura wyboru i oceny grantobiorców w ramach projektów grantowych 

wraz z opisem rozliczania grantów , monitorowania i kontroli 

Wykaz rozdysponowanych środków dla osób fizycznych prowadzących działalność 

gospodarczą, dla firm i stowarzyszeń z terenu gminy Lwówek rozdysponowanych 

przez KOLD stanowi załącznik do protokołu. 

Radni informację przyjęli do wiadomości. 

http://www.kold.pl/Image/files/procedury%20).doc
http://www.kold.pl/Image/files/16_Monitoring%20i%20ewaluacja%20tekst.doc
http://www.kold.pl/Image/files/Za%C5%82%20nr%203%20Plan%20dzia%C5%82ania%20tabela%20v3%20POPR.xls
http://www.kold.pl/Image/files/za%C5%82%C4%85cznik%20nr%204%20POPR.doc
http://www.kold.pl/Image/files/plan%20komunikacji1.pdf
http://www.kold.pl/Image/files/1harmonogram%20realizacji%20planu%20komunikacji.doc
http://www.kold.pl/Image/files/Za%C5%82%20nr%206%20LSR_Tabela_Cele%20i%20wskazniki_KONCOWA_POPR.doc
http://www.kold.pl/Image/files/zalacznik_umowy_ramowej_harmonogram-2(3)(1).pdf
http://www.kold.pl/Image/files/karta%20ocen%20przedsi%C4%99biorczo%C5%9B%C4%87(2)(1).pdf
http://www.kold.pl/Image/files/karta%20ocen%20granty%20-poprawione(2).pdf
http://www.kold.pl/Image/files/karta%20ocen%20du%C5%BCe%20projekty-%20poprawione(1).pdf
http://www.kold.pl/Image/files/Procedury_oceny_i_wyboru_do%20duzych.doc
http://www.kold.pl/Image/files/Procedury%20granty.doc
http://www.kold.pl/Image/files/Procedury%20granty.doc
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-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz poinformował zebranych o nowelizacji 

ustawy prawo łowieckie, która nakłada na gminy obowiązek szacowania szkód 

wyrządzonych przez zwierzynę leśną. 

-Radna Woźna interesowała się pracami rozbierania kostki brukowej w Brodach, 

przy kładzeniu światłowodów i pytała kto nadzoruje wykonanie prac 

odtwarzających stan pierwotny nawierzchni? 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że zostanie wystosowane w tej 

sprawie stosowne pismo do Starostwa Powiatowego. 

-Radna Woźna ponownie zabierając głos zwróciła uwagę na opuszczoną posesję 

w Brodach, przy której znajduje się niezabezpieczona studnia, stwarzająca 

zagrożenie dla życia mieszkańców. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że w tej sprawie zostały już 

wystosowane pisma, które rozpoczęły procedurę ew. wejścia przez gminę na teren 

tejże posesji. 

--Radna Woźna interesowała się pracami nad budową ciągu pieszo-rowerowego 

w kierunku Brodów. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że został złożony ponownie 

wniosek do Urzędu Marszałkowskiego o pozyskanie dodatkowych środków. 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny przypomniał radnym o terminie składania 

oświadczeń majątkowych. 

 

Ad. 22. Zamknięcie obrad XLIV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Przewodniczący Rady Pan Przewoźny po wyczerpaniu tematyki zamknął obrady 

wypowiadając słowa: „Zamykam obrady XLIV sesji Rady Miejskiej w Lwówku”. 

 

 

 

Protokołowała      Przewodniczący 

       Rady Miejskiej we Lwówku 

/-/ Wiesława Radecka 

        /-/ Piotr Przewoźny 

 


